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Beslutninger: Ekstraordinært møde i Kultur og Virksomhedsudvalget 
den 14. juni 2005 kl. 16.00 i Raadsalen 
 
 
Åben  
 
Fraværende: Afbud fra Claus Kuhre, i stedet mødte Allan Madsen 
 
Mødet slut kl.: 16.35 
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Sager til behandling 

1. Opfølgning vedr. udbygningen af Krudthuset 
SAG NR.: 100016236 
 

Pech/loha 
 
Indledning 
Den planlagte udbygning af børnehuset Krudthuset forventes færdig til i brugtagning pr. 1.8.2005.  
I byggeriet var afsat lokale til at rumme en specialstue ”Stjernen”. 
Endvidere var afsat midler til reetablering af det antal parkeringspladser som nedlægges i 
forbindelse med byggeriet/legepladsudvidelsen. En del af disse parkeringspladser er reetableret.  
 
Sagsfremstilling  
I forbindelse med afstemningen d. 26.4.2005 i Uvelse om det fremtidige kommunale tilhørsforhold, 
blev resultatet som bekendt, at Uvelse skoledistrikt pr. 1.1.2007 skal indgå i den kommende fusion 
mellem Hillerød og Skævinge Kommuner.  
Hillerød og Skævinge  Kommuner har tilkendegivet, at de ikke har behov for en specialgruppe i 
området.  
 
Forvaltningen har derfor vurderet, at Stjernen ikke skal etableres i Uvelse. Der arbejdes pt. på en 
løsning, hvor Stjernen i stedet får faste lokaler i en del af Hoffmeyers Hus. Borgerserviceudvalget 
behandler forslag om dette på mødet d. 8.6.2005.  
 
Der stilles derfor forslag om, at reducere det oprindelige anlægsbudget med i alt kr. 100.000 – 
fordelt med 90.000 på anlægget og 10.000 på inventar.  
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En del af denne besparelse opnås ved, at det lokale som var tiltænkt børnene i Stjernen i stedet 
benyttes som skur – og et egentligt udvendigt skur etableres derfor ikke.  
 
Bestyrelsen i Børnehuset Kornblomsten har fremsendt skrivelse vedr. de påtænkte ændringer i 
projektet.  
Bestyrelsen fremsætter forslag om, at huset bygges færdigt som planlagt, og det ekstra rum kan bl.a. 
bruges til sovebørn, og til besøg fra dagplejen.  
 
Bestyrelsen undrer sig endvidere over parkeringsforholdene hvor den fremtidige parkeringsplads 
ikke er planlagt asfalteret.  
 
I det oprindelige anlægsbudget er afsat kr. 60.000 til reetablering af parkeringspladser, her var ikke 
budgetlagt med asfaltering af pladserne. En del af dette beløb er allerede anvendt til 7 asfalterede p-
pladser ved hallen.  
I forbindelse med nedlæggelsen af tennisbanen er der endvidere afsat kr. 50.000 – som en bevilling 
til UFC til etablering af en multibane.  
 
Teknisk forvaltning har til byrådsmødet  d. 25. april 2005 udarbejdet forslag og budget vedr. 
Gørløsevej 4 og 6A – anlæg af supplerende p-arealer. Det samlede budget er på kr. 350.000.  
 
 
 
Udvalgsformanden har fremsendt forslag fra Peter Frederiksen om reduktion af det budget, teknisk 
forvaltning har udarbejdet for området ved Gørløsevej 4 og 6A.  
 
Det samlede overslag over udgiften til anlæg af p-pladser på området (herunder udgift til 
asfaltering, kloak/afløb)  er i dette forslag reduceret til i alt kr. 220.000. 
 
I relation til Peter Frederiksens forslag gør forvaltningen opmærksom på:  
At der i forslaget er reduceret med 25% i antallet af p-pladser 
At der i det samlede budget indgår bevilling på kr. 70.000 til reetablering af p-pladser samt kr. 
50.000 som er bevilget til UFC.  
 

Tilføjet d. 9.6.2005 – efter fornyet administrativ behandling 
Som opfølgning på beslutningspunkt c har Teknisk forvaltning udarbejdet revideret budget for 
området ved Gørløsevej 4 og 6A, som er reduceret med kr. 18.850. 
Det samlede reviderede budgetforslag er herefter på kr. 331.150. 
 
I det oprindelige anlægsbudget for Krudthuset var afsat kr. 60.000 til reetablering af p-pladser. 
Heraf er kr. 16.000 forbrugt. Der resterer kr. 44.000. 
 
Endvidere er der i anlægsbudgettet for Krudthuset afsat kr. 50.000 – som bevilling til UFC til 
etablering af multibane. Nedenfor er forudsat at bevillingen til UFC indgår i etableringen af det 
samlede parkeringsareal.   
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Samlede rev. budget for området v. Gørløsevej kr. 
 331.150 
Restbudget vedr. reetablering (anlægsbudget) kr.     
44.000 
Bevilling til UFC (anlægsbudget)  kr.  
   50.000 
Samlede finansieringsbehov  kr. 
 237.150 
 
Økonomi 
 
Vurdering 
 
Indstilling  
Udvalget bedes tage stilling til: 

a. Flytning af Stjernen 
b. Fremtidige indretning af Krudthuset – herunder forslag om reduktion i oprindeligt 

anlægsbudget  
c. Anlæg af p-pladser 

 
Tidligere indstilling/beslutning   
Kultur og Virksomhedsudvalget d. 7. juni 2005 
Udvalget beslutter, 

a. at specialgruppen Stjernen ikke etableres i Krudthuset. 
b. at der ikke reduceres i det oprindelige anlægsbudget. Det overlades til forældrebestyrelsen i 

Kornblomsten og Krudthuset at beslutte, om midlerne skal benyttes til indretning af skur 
udendørs eller indretning af legepladsen. 

c. punktet vedr. anlæg af p-pladser sendes til fornyet administrativ behandling.  
Indstilling vil foreligge til ØU mødet.    
 
 
 

Beslutning  
Kultur- og Virksomhedsudvalget 14. juni 2005  
Udvalget beslutter 
Vedr. pkt. c. at det oprindelige projekt med reetablering af parkeringsplads fastholdes. De 
allerede bevilgede 50.000 kr. til UFC som kompensation for afståelse af multibanen frigives 
samtidig. 
 
Peter Frederiksen er ikke enig i den første del af beslutningen vedr. pkt. c. 
 
 

 
 


